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خبــر

روز گذشته انجام شد
دیدار منعم و تاج به منظور 

بررسی مشکلات تیم پاس
هگمتانه، گــروه ورزش: مدیرکل ورزش 
و جوانان اســتان همدان به منظور بررسی 
با مهدی  پاس همدان  فوتبال  تیم  مشکلات 

تاج رئیس فدراسیون دیدار و گفتگو کرد.
در این دیــدار که در محل فدراســیون فوتبال 
برگزار شد، رســول منعم مدیرکل ورزش و جوانان 
استان همدان بر لزوم حمایت فدراسیون از فوتبال در 
راستای تقویت تیم های حاضر در رقابت های فوتبال 

باشگاه های کشور تأکید کرد.
همچنین در این دیــدار در خصوص بدهی های 
باشگاه پاس و صدور کارت بازیکنان جدید این تیم 

برای نیم فصل دوم بحث و تبادل نظر شد.
منعم در این دیــدار اظهار کرد: تلاش مجموعه 
مدیریتی استان کاهش حداکثری دغدغه های تیم 
پاس و تقویت این تیم برای حضور قدرتمند در فصل 

جاری رقابتها است.

خداحافظی با گوش شکسته 
تویسرکانی

روز شــنبه خبر  هگمتانه، گروه ورزش: 
درگذشــت ناگهانی یکی از کشــتی گیران 
اول  ورزش  به  عجیبی  تویسرکانی شــوک 

استان وارد کرد.
ابوالفضل چهاردولی جوان رعنای تویســرکانی 
همین چندوقت پیش در مســابقات اســتانی روی 
تشک رفت و شــاید هیچکس فکر نمی کرد که آن 
رویداد، آخریــن محک جدی اش روی دایره طلایی 
خواهد بود. پسر جویای نامی که در وزن 65 کیلوگرم 
اســتانی عنوان دومی را به دست آورد و می خواست 
هفته آینده در رقابت های اوپن کشــوری رویاهای 
خود را جســت وجو کند، اما یکبــاره به جای اینکه 

چمدان مسابقات ببندد، بار سفر ابدی را بست.
نفر سوم نوجوانان کشور، ســومی جوانان کشور، 
چندین دوره حضــور در اردوهای تیم ملی نوجوانان، 
سومی مسابقات کلان شهرها و دومی مسابقات استانی 
از جمله افتخارات این کشتی گیر تویسرکانی بوده است.

در فهرســت اعزامی کشــتی گیران استان به 
مسابقات اوپن که قرار است هفته آینده در تهران 
برگزار شــود نام چهاردولی هم دیده می شــد اما 
حالا به طرزی باورنکردنی او از این مســابقات جا 

می ماند و برای همیشه کنار ما نخواهد بود.

خبــر

در صحن علنی مجلس مطرح شد
خجسته: کالای قاچاق از زمین 
و آسمان وارد کشور می شود

هگمتانه، گروه ایــران و جهان: نماینده 
مردم همدان و فامنین در مجلس با اشــاره 
به اینکه کالای قاچاق از زمین و آســمان و 
تمامی مبادی رسمی و غیررسمی وارد کشور 
می شــود، به ورود 5 هــزار و 367 خودرو 

لوکس اشاره کرد.
امیر خجســته در نشست علنی دیروز مجلس 
شورای اســلامی در تذکری با استناد به ماده 79 
آیین نامه داخلی مجلس گفت: مفاســد اقتصادی 
یکی از بحث هایی اســت که مطالبه مردم و مقام 
معظم رهبــری نیز بود و آن را به عنوان خنجر از 

پشت مطرح کردند.
نماینده مــردم همــدان و فامنین در مجلس 
شورای اســلامی با یادآوری نشســت اخیر خود 
گفت: در این نشســت مــواردی در مورد قاچاق 
مطرح کردم که تمامی آن ها مســتند و براساس 
موارد یاد شــده بود و یکی از همکاران انتقاداتی 
را به بنده داشــتند در حالی که مســتندات این 

موضوع را در اختیار دارم.
وی یادآور شد: آنچه که در این نشست مطرح 
شــده مطالبه مردم و مقام معظــم رهبری مبنی 
بر مبارزه با مفاســد اقتصادی، مبــارزه با مافیای 
گمرک، قاچاق و آنچه که امروز در گمرک کشور 

انجام می شود.
وی ادامه داد: ما نه تنها شغل ایجاد نکرده ایم 
بلکه کارخانه های ما تعطیل شــده، شاغلان بیکار 
شــدند ولی می بینیم که کالای قاچاق از زمین و 
آســمان و تمامی مبادی رسمی و غیررسمی وارد 

کشور می شود.
خجســته افزود: صحبت های من در نشســت 
اخیر مخالفت با مــردم و کارمندان گمرک نبوده 

بلکه مخالفت با شبکه و مافیای قاچاق است.
نماینده مــردم همــدان و فامنین در مجلس 
شورای اســلامی تصریح کرد: متأسفانه نزدیک به 
5 هزار و 367 خودرو لوکس مانند پورشه و بنز در 
موارد دیگر وارد کشور شده و وزیر اقتصاد مطرح 
می کند آیا این خودروها بدون ثبت سفارش وارد 
کشور شده اســت؛ توصیه هیأت رئیسه این بوده 
حرمت افراد حفظ شود و در رابطه با آن ها صحبت 
نشــود، انتظار داریم جلســه ای در هیأت رئیسه 

تشکیل و در این رابطه بحث و گفت وگو شود.
علی مطهری نایب رئیس مجلس که ریاســت 
جلســه را برعهده داشت، در پاســخ به تذکر این 
نماینده گفت: مستندات خود را ارائه کنید به طور 
حتم در هیأت رئیسه آن را پیگیری خواهیم کرد.

خبــر

میثم جوکار، وحید شاه محمدی
مهران و جمال میرزایی
کشتی گیران همدان

 در مسابقات اوپن معرفی شدند

هگمتانــه، گروه ورزش: کشــتی گیران 
اعزامی اســتان همدان به مسابقات عمومی 

کشور )اوپن( معرفی شدند.
رقابت های کشتی آزاد و فرنگی عمومی کشور 
)اوپــن( هفته آینده در خانه کشــتی شــماره 2 
مجموعه ورزشی آزادی تهران برگزار خواهد شد.

همدان در کشــتی آزاد این دوره از مسابقات 
دارای 17 سهمیه است که در این فهرست نفرات 

مطرح و باتجربه ای نیز حضور دارند.
طبق اعــلام روابــط عمومی هیأت کشــتی 
اســتان همــدان، علیرضــا جعفــری، مرتضــی 
فرزین فر، یوســف کامرانی، احســان عبدالملکی، 
عبــاس یزدانــی، ابوالفضل بربط، ســعید انوری، 
میثم مصطفی جوکار، وحید شــاه محمدی، جمال 
میرزایی، مهران میرزایــی، فردین قهرمانی، امید 
کولیوند، جمال خدابنده لو، عارف کیانی و محمد 
عظیمی 16 کشتی گیر اعزامی استان به این دوره 

از مسابقات هستند.
ابوالفضــل چهاردولــی  فقید نیز در فهرســت 
اعزامی به مســابقات اوپن قرار داشت که حالا با 
درگذشــت ناگهانی این کشتی گیر جوان، تکلیف 
سهمیه هفدهم استان در مسابقات اوپن به زودی 
و طی جلسه ای با حضور کمیته فنی هیأت کشتی 

استان مشخص خواهد شد.
از نکات قابل توجه این فهرســت، قرار گرفتن 
نام میثم مصطفی جوکار و جمال میرزایی در وزن 
97 کیلوگرم اســت. اتفاقی که در صورت برخورد 
این دو کشتی گیر در این رویداد مهم می تواند یک 

کشتی تاریخی و به یادماندنی را رقم بزند.
جمال میرزایی در مســابقات استانی ناکام بود و 
حالا در اوپن به دنبال جبران مافات اســت. جوکار 
نیز در استانی روی تشــک نرفت و حالا می خواهد 
در مســابقات اوپن، اتفاقات تلخ سال گذشته را به 

فراموشی بسپارد.

خبــر

سخنگوی ثبت احوال خبر داد
امکان دریافت پول

 و افتتاح حساب با کارت ملی 
هوشمند به زودی

جهان:  و  ایــران  گــروه  هگمتانــه، 
احوال گفت:  ثبت   ســخنگوی ســازمان 
منظور  بــه  عامل  بانک هــای  از  یکــی 
و  هوشــمند  ملی  کارت   کردن  کاربردی 
اســتفاده از آن، خدمــات بانکی افتتاح 
حســاب، برداشت و واریز وجه نقد را در 
آن  از  جاری  هفته  در  که  است  نظرگرفته 

شد. خواهد  رونمایی 
ســیف ا... ابوترابی، بــا بیان اینکــه یکی از 
بانک هــا به منظور کاربردی کــردن کارت  ملی 
در  را  آن خدماتــی  از  اســتفاده  و  هوشــمند 
مجموعــه اش در نظرگرفته اســت، اظهار کرد: 
یکــی از خدمــات قابل ارائه این اســت که اگر 
فردی کارت عابر بانک به همراه نداشــته باشد 
بتواند با اســتفاده از کارت ملی هوشــمند پول 

کند. دریافت 
وی ادامه داد: افتتاح حســاب از خدمات دیگر 
در نظر گرفته شــده در این بانک است؛ به طوری 
که افراد بدون مراجعه مســتقیم به بانک و تنها با 
قرار دادن کارت های ملی هوشــمند خود در یک 
کارتخوان یا دســتگاه ای تی ام، می توانند حساب 

افتتاح کنند.
ســخنگوی ســازمان ثبت احوال همچنین به 
موضوع خود دریافت اشــاره کــرد و گفت: افراد 
می توانند با کارت های ملی هوشــمند خود، وجه 
نقدشــان را به دستگاهی مشــابه ای تی ام برده و 
از این طریق با احراز هویت کارت ملی هوشــمند 
آنان، وجــه خود را واریز کنند کــه این طرح در 

هفته جاری رونمایی خواهد شد.

ورزش

ایران و جهان

لیگ بسکتبال دسته 2 کشور

نمایندگان بسکتبال همدان روی نوار ناکامی
هگمتانه، گروه ورزش: نمایندگان بســکتبال 
استان همدان در رقابت های لیگ دسته 2 کشور 

همچنان روی نوار ناکامی قرار دارند.
نماینده  اســدآباد دو  و  هیأت بسکتبال همدان 
این اســتان در لیگ دســته 2 کشــور هستند که 
هر دو تاکنون نتوانســته اند نتایج درخشانی کسب 

. کنند
هفته نخســت از دور برگشت مسابقات لیگ دسته 
2 بســکتبال کشور در حالی شامگاه جمعه برگزار شد 
که هر دو نماینده اســتان همــدان برابر حریفان خود 

شکست خوردند.
اســدآبادی ها در خانه با امتیــاز نزدیک 60 بر 59 

برابــر خلیج فارس قم تن به شکســت دادند و هیأت 
همدان نیز در شاهرود 84 بر 52 برابر نسل طلایی این 

شهر بازی را واگذار کرد.
با این شــرایط امکان صعود نمایندگان بســکتبال 
همدان به دور دوم بســیار ســخت است و در صورت 
شکســت در هر یک از سه بازی باقی مانده نمی توانند 

به این مرحله راه یابند.
رئیس هیأت بســکتبال همدان هدف از حضور در 
این رقابت ها را تجربه اندوزی دانست و گفت: بسکتبال 
همدان برای درخشش در مسابقات لیگ کشور نیاز به 

حمایت مالی دارد.
پرویــز ریحانی افــزود: هدف ما از شــرکت در 

مســابقات این بود که اعلام کنیم بسکتبال همدان 
می تواند در لیگ شــرکت کند منتها نیاز به حمایت 

داریم.
وی اضافه کــرد: هیچ یک از هیأت های ورزشــی 
مســؤول حمایت مالی در ورزش حرفه ای نیســتند و 
می طلبد خیران ورزش دوست در حوزه تیمداری ورود 

پیدا کنند.
ریحانی خاطرنشان کرد: بســکتبال استان همدان 
سرشار از استعداد است و می توان با تیمداری در لیگ، 

شاهد شکوفایی آنها بود.
تیــم همدان در گروه چهار این رقابت ها با تیم های 
یس آل گرگان، نســل طلایی شــاهرود و مهتاب قم 

همگروه است.
همچنین تیم هیأت بسکتبال اسدآباد در گروه دوم 
بازی ها با تیم هــای پدافند هوایی آبادان، خلیج فارس 
قم، هیأت بســکتبال زنجان و هیأت بسکتبال قزوین 

رقابت دارد.
لیگ دســته دوم بسکتبال کشــور در چهار گروه 

برگزار می شود.
دور گروهی و مقدماتی این پیکارها به صورت رفت 
و برگشــت و مراحل بعدی به صــورت متمرکز برگزار 

می شود.
از دور مقدماتی این پیکارها دو تیم برتر هر گروه به 

مرحله بعدی صعود می کنند.

رئیس هیأت جانبازان و معلولان همدان خبر داد

تیم والیبال نشسته همدان در راه مسابقات لیگ باشگاهی
هگمتانه، گروه ورزش: رئیس هیأت جانبازان و 
معلولان استان همدان گفت: تیم والیبال نشسته 
استان همدان به مسابقات لیگ باشگاهی کشور 

اعزام خواهد شد.
ناصر احمدیــان در گفت وگویی با بیان اینکه تیم 
والیبال نشســته اســتان برای حضور در مســابقات 
لیگ باشگاهی کشــور اعزام خواهد شد، اظهار کرد: 
این مسابقات به مدت ســه روز در لاهیجان برگزار 

می شود.
وی تصریح کرد: محمدرضا چلبی، مرتضی دارایی، 
حسین یاری، سیدمهدی حســن پور شیرازی، حاجی 
کریمی، سیدحسین حســینی، مجید شوندی، عباس 
نوری، جعفر حیدری، مصطفی عیوضی نســب، مهدی 
میرزایی و مهدی رســتمی بازیکنان تیم استان در این 

دوره از رقابت ها هستند.
رئیس هیــأت جانبازان و معلولان اســتان همدان 

خاطرنشــان کرد: این تیم به مربیگری و سرپرســتی 
منصور انتظاری در این دوره از مسابقات حاضر خواهد 

شد.
وی در ادامــه با اشــاره به وضعیــت این هیأت 
ورزشــی عنوان کرد: از آنجا که جانبازان و معلولان 
با محدودیت ها و مشــکلات زیادی مواجه هســتند، 
توجــه آنها بــه ورزش می تواند به لحــاظ روحی و 
جسمی آثار بســیار مثبتی برایشان به همراه داشته 

باشد.
احمدیان بــا بیان اینکــه همدان در رشــته های 
پارالمپیکی از اســتعدادهای بالایی برخوردار اســت، 
افزود: باید ورزشــکاران و علاقه مندان به رشــته هایی 
چون والیبال نشسته در استان با استعدادسنجی جذب 
شوند و زیرســاخت ها و امکانات لازم با کمک مدیران 
بالادســتی برای حضور آنــان در عرصه های مختلف 

فراهم شود.

سقوط 78 پله ای مه لقا جام بزرگ در سال 2017

هگمتانه، گروه ورزش: مه لقا جام بزرگ، بانوی 
همدانی و تیرانداز المپیکی کشــورمان در سال 

2017 در مسابقات کمی حضور پیدا کرد و شاید 
همین مسئله دلیل افت ناباورانه او در این سال 

بوده است.
در ســال 2017 میــلادی تیراندازان کشــورمان 
به خصوص چند تیرانداز المپیکی با افت محســوس در 
رده بندی جهانی مواجه شده اند که در این میان سقوط 

78 پله ای جام بزرگ عجیب و قابل تامل است.
الهه احمدی در سال 2017 با سقوط هشت پله ای، 
نجمه خدمتی با ســقوط دو پله ای و پوریا نوروزیان با 
ســقوط 52 پله ای در رده بندی 2017 روبرو بوده اند، 
اما با این حال بیشــترین افت متوجه تیرانداز المپیکی 

همدان با 78 پله سقوط بوده است.
البتــه الهه احمدی و نجمه خدمتی بعد از المپیک 
ریو در رویدادهــای مختلفی حضــور یافته اند که در 
ادامه به بررســی آنها خواهیم پرداخت. اما جام بزرگ 
بعد از ریو 2016 تنهــا در دو رویداد معتبر بازی های 
کشورهای اسلامی باکو و سلاح های بادی ژاپن تیر زد 

تا عدم شرکت در مســابقات مختلف، کار او را دشوار 
کند.

الهه احمدی بعد از المپیک ریو در مسابقاتی چون 
سلاح های بادی آســیا تهران 2016، جام جهانی هند 
2017، بازی های کشورهای اسلامی باکو، جام جهانی 
گابالا آذربایجان، فینال فینالیســت های هند )میکس( 
و ســلاح های بادی ژاپن حاضــر و حتی عنوان دومی 

بازی های کشورهای اسلامی باکو را هم کسب کرد.
نجمــه خدمتی نیــز بعد از مســابقات المپیک در 
رویدادهای مهمی چون ســلاح های بادی آسیا تهران 
2016، جام جهانی هند 2017، بازی های کشــورهای 
اسلامی باکو و ســلاح های بادی ژاپن تیر زد و عنوان 
قهرمانی بازی های کشورهای اســلامی باکو را کسب 

کرد تا در رتبه جهانی او تأثیر بسزایی داشته باشد.
بــا این حال جام بزرگ فقط در دو رویداد بازی های 
کشورهای اسلامی و مســابقات سلاح های بادی ژاپن 

شرکت کرد تا اینگونه با افت مواجه شود.

مه لقا جام بــزرگ در ابتدای ســال 2017 در رده 
شاندهم رده بندی فدراسیون جهانی قرار داشت اما در 
ماه دســامبر در رده 94 قرار گرفته است. این تیرانداز 
المپیکی در رقابت های المپیک ریو در ماده تفنگ سه 

وضعیت در رده بیست وهفتم قرار گرفت.
جام بزرگ در مســابقات ســلاح های بادی ژاپن در 
تفنــگ 10 متر در رده پانزدهم ایســتاد. او همچنین 
در رقابت های کشــورهای اســلامی باکــو در تفنگ 
سه وضعیت در رده نخســت قرار گرفت و در فینال به 

نشان برنز رسید.
با تمام این تفاســیر سقوط چند پله ای ملی پوشان 
المپیکــی نشــان می دهد کــه نبود مربــی خارجی 
در کنــار تیــم ملی چنــدان بی تأثیر هم نیســت. تا 
بازی های آســیایی 2018 جاکارتا زمان زیادی نمانده 
و باید فدراســیون تیراندازی برای بهتر شدن عملکرد 
ورزشــکاران، چاره ای بیندیشــد تا دوباره تیراندازان 

ایرانی به روزهای اوج خود بازگردند.

بطحایی سخنگوی فراکسیون نمایندگان ولایی مجلس:

سند 2030 در هیچ بخشی از آ موزش و پرورش اجرا نمی شود

هگمتانــه، گروه ایران و جهان: ســخنگوی 
وزیر  نمایندگان ولایی مجلس گفت:  فراکسیون 
آموزش و پرورش عنوان کرد که سند 2030 در 
هیچ بخشی از آموزش و پرورش اجرا نمی شود و 

اگر در جایی اجرایی می شود به ما گزارش دهید.
سیدحسین نقوی حســینی نماینده مردم ورامین 
در مجلس شــورای اســلامی، با اشــاره به نشســت 
اخیر فراکســیون نماینــدگان ولایــی مجلس گفت: 
جلسه فراکســیون نمایندگان ولایی مجلس با حضور 
سیدمحمد بطحایی وزیر آموزش و پرورش برگزار شد.

وی افزود: در این جلســه نماینــدگان موضوعات 
مختلفی در حــوزه تعلیم و تربیت مطرح کردند که از 
جملــه آن می توان توجه ویژه بر محتوای آموزشــی و 
جلوگیری از اجرای ســند 2030 در تمامی بخش های 

آموزش و پرورش اشاره کرد.
ســخنگوی فراکســیون نمایندگان ولایی مجلس 
اظهار کرد: برخی گزارش ها حاکی از این بود که سند 
2030 علی رغم اینکه اجرای آن متوقف شده و اجرای 
 آن ممنوع شــده اما در بعضی از بخش های آموزش و 

پرورش به این ممنوعیت توجه نمی شود.
نقوی خاطرنشان کرد: اعضای فراکسیون همچنین 
بر ایــن نکته توجه داشــته اند کــه وزارت آموزش و 

پــرورش جنبه آموزشــی دارد و نباید نگاه سیاســی، 
جناحی و حزبی به این وزارتخانه داشت.

وی افــزود: نماینــدگان همچنین عنــوان کردند 
که بایــد به حقوق و مزایای فرهنگیان توجه شــود و 
فرهنگیان نباید دغدغه معیشــت داشته باشند و تنها 
دغدغه آنها باید در حــوزه آموزش و پرورش متمرکز 

باشد.
ســخنگوی فراکســیون نمایندگان ولایی مجلس 
اظهار کرد: اعضای فراکســیون همچنین در پرداخت 
و مطالبات و معوقــات فرهنگیان از جمله حق الزحمه 
و حق التدریس ها که حدود 9 ماه است پرداخت نشده 
تأکید کردند و خواستار رسیدگی به شرایط مدیریتی 
در آموزشــگاه ها شــدند و اینکه مدیران باید دغدغه 
آموزش داشــته باشــند و نباید دغدغه دیگری به آنها 
تحمیل کرد و در حوزه ســرانه مدارس نیز عنوان شد 
که مدارس در شــرایط فعلی گرفتار هســتند و حتی 
نمی تواننــد هزینه های فیش آب و برق و گازشــان را 

تأمین کنند.

نقوی خاطرنشان کرد: در این جلسه وزیر آموزش و 
پرورش همانند نمایندگان بر پرهیز از نگاه سیاسی به 
وزارت آموزش و پرورش تأکید و عنوان کرد که ســند 
2030 در هیچ بخشــی از آمــوزش و پرورش اجرایی 
نمی شــود و اجرای آن ممنوع است و اگر در جایی به 

این ممنوعیت توجه نمی شود گزارش دهید.
وی افــزود: بطحایی در این نشســت از نمایندگان 
خواست که به اعتبارات وزارت آموزش و پرورش توجه 
لازم صورت گیرد و عنوان کرد اگر ما شــاهد رشد 20 
درصــدی بودجه آموزش و پــرورش در لایحه بودجه 
سال 97 هســتیم اما هنوز تا رسیدن به نقطه مطلوب 

فاصله زیادی داریم.
ســخنگوی فراکسیون نمایندگان ولایی مجلس در 
پایــان اظهار کرد: نظر وزیر آمــوزش و پرورش بر این 
بود که همه نمایندگان به کمک این وزارتخانه بیایند، 
آموزش و پرورش نظام تعلیم و تربیت کشــور است و 
همــه باید حمایت و کمک کنند تــا بتوانیم این نظام 

تعلیم و تربیت را به کار ببریم.

گرانی 5 درصدی در بازار لوازم خانگی

هگمتانه، گروه ایران و جهان: رئیس اتحادیه 
فروشندگان لوازم خانگی از افزایش قیمت برخی 

انواع لوازم خانگی خبر داد.
محمــد طحان پور در پاســخ به ســئوالی مبنی بر 
صحبت هایی که در ماه های گذشــته مبنی بر افزایش 
قیمت لوازم خانگی مطرح شــده بود، اظهار کرد: پس 

از ماه های محــرم و صفر حدود پنــج درصد افزایش 
قیمــت در لوازم خانگی وارداتی و پس از آن در برخی 
نشــان های تجاری داخلی صورت گرفــت که البته با 
توجه به مواردی ماننــد افزایش قیمت کالاهای اولیه 
ســازندگان این کالاها شــاید بتوان این گرانی را قابل 

توجیه دانست.
وی با بیان اینکه در ماه های گذشته در قیمت فولاد، 
آلومینیوم و فلزاتی از این دســت شاهد افزایش قیمت 
بوده ایم، گفت: طبیعی است که این گرانی قیمت تمام 
شده را برای تولیدکنندگان داخلی افزایش می دهد. در 
حوزه واردات نیز به واسطه تغییر نرخ ارز افزایش پنج 

درصدی قیمت قابل توجیه محسوب می شود.
طحان پور در پاســخ به این ســؤال که با توجه به 
رکود فعلی آیا بازار کشــش افزایــش قیمت را دارد، 
توضیــح داد: اگر چه هــم اکنون برندهــای خوب و 
باکیفیت داخلی مشــتری خود را داشــته و در رکود 
نیســتند، اما در مجموع با توجه بــه اتفاقات صورت 

گرفته شاید نیاز بود افزایش قیمت بیشتری را در بازار 
لوازم خانگی شاهد باشیم که با توجه به شرایط موجود 
تولیدکنندگان و واردکنندگان در نهایت به همین پنج 

درصد بسنده کردند.
رئیس اتحادیه فروشندگان لوازم خانگی همچنین 
اظهــار کرد: ایــن افزایش قیمت در تمام نشــان های 
تجاری داخلی رخ نداده و تنها برخی از تولیدکنندگان 

داخلی قیمت خود را تغییر داده اند.
وی در ارتباط با وضعیت تولید لوازم خانگی تأکید 
کرد:اکنون بنا بر اذعان همــگان هزینه های تولید در 

کشور رقمی بالا را در برمی گیرد.
طحان پــور در ادامه گردش مالی بازار لوازم خانگی 
ایران را معادل ســالانه 8000 میلیارد تومان دانست 
و گفت: درباره اینکه چه ســهمی از این گردش مالی 
بــه کالای داخلی و چه ســهمی بــه برندهای جهانی 
اختصــاص پیــدا می کند آمار شــفاف و قطعی وجود 
ندارد، اما زمانی اینگونه عنوان می شــد که 70 درصد 

بازار لوازم خانگی دســت برندهای وارداتی اســت اما 
اکنون نسبت کالاهای داخل به خارج به ترتیب به 60 

و 40 درصد تغییر کرده است.
رئیــس اتحادیــه فروشــندگان لــوازم خانگی در 
بخــش دیگــری از صحبت هــای خــود در ارتباط با 
پیش بینی هایی که گاه مبنــی بر افزایش قیمت لوازم 
خانگی مطرح می شــود، گفت: متأسفانه شاهدیم گاه 
برخی از تولیدکننــدگان صحبت هایی مبنی بر گرانی 
لــوازم خانگی را مطرح می کننــد در حالی که ممکن 
اســت در برخی موارد در شــرایط رکــود این گرانی 
توجیه چندانی هم نداشــته باشــد. پس از طرح این 
موضوع ممکن است برخی افراد به گرانی کالا تشویق 
شــده و محصول خود را گران کننــد اما جالب اینکه 
شــرکت هایی که بحث گرانی را مطرح کردند، قیمت 
خود را پایین نیاورده و یا در نهایت ممکن است برخی 
تخفیف هایی که در گذشته به مشتریان خود می دادند 

را کاهش دهند.

یونیسف: 2017 "سال وحشتناک" کودکان یمن بود
هگمتانــه، گــروه ایران و جهــان: نماینده 
یونیســف در یمن اعلام کرد، سال 2017 برای 

کودکان یمنی سال وحشتناکی بود.
به گزارش ســوریانیوز، مریتســل ریلانو، نماینده 
یونیســف در یمــن ابــراز امیــدواری کرد در ســال 
2018 صلح در این کشــور محقق شــود، زیرا راه حل 

مســالمت آمیز تنهــا راه بــرای اجتنــاب از افزایش 
مرگ ومیر کودکان و مردم یمن است.

وی گفت، هفته گذشته در یمن 13 کودک کشته 
و 12 تن دیگر زخمی شــدند و در ماه دسامبر نیز 42 

کودک کشته و 38 تن زخمی شدند.
ریلانو افزود، ســال 2017 برای کودکان یمن سال 

وحشتناکی بود، نه فقط به خاطر جنگ که بسیاری از 
آنها جان خود را از دست دادند، بلکه شاهدیم بیش از 
یک میلیون نفر به بیماری وبا مبتلا شــدند و میانگین 
سوء تغذیه در این کشور بالاترین میزان در جهان بود.

وی در ادامه گفت، برای یونیســف مهم این اســت 
که در یمن حضور داشــته و در زمینه های بیشــتری 

فعالیت کند.
ویلانو درباره بهداشــت گفت، یونیســف توانست 
ادامه کار بســیاری از مراکز پزشکی را تضمین کند، 
واکسن  فلج اطفال را به بیش از پنج میلیون کودک 
تزریق و سوء تغذیه حاد 200 هزار کودک را درمان 

کرده است.


